

Date:20/10/2022

Ref:GC/85/ /2022

M/S. Boursa Kuwait Company

GREETINGS,

<u>SUBJECT: Supplementary Disclosure of Material Information - Minutes of the</u> <u>Extraordinary General Assembly Meeting</u>

Reference to the above subject, and to the Capital Markets Authority's requirements included in The Executive Bylaws Module Ten (Disclosure and Transparency) we attach herewith the Supplementary Disclosure Form – Appendix No. (12).

Best regards

Naser Kanaan Board Secretary













Supplementary Disclosure

THE RESIDENCE OF THE PROPERTY	
Date	20/10/2022
Name of listed Company	Gulf Cable & Electrical Industries Co. (K.S.C.P)
Disclosure Title	Supplementary Disclosure of Material Information - Minutes of the Extraordinary General Assembly Meeting
Date of Previous Disclosure	18/10/2022
Developments that Occurred to the Disclosure	Kindly find attached herewith the Attested Minutes of Extraordinary General Assembly.
The Financial effect of the Occurring Developments	N/A







كابلات تنبض بالحياة Cables that pulse with life

Tel.: 24645500 - 24675244 - Fax: 24675305 - 24675850 www.gulfcable.com - Cable: WIREGULF - Com. Reg: 23213 P.O.Box 1196 Safat, Code No. 13012 - Kuwait Issued and paid - up Catital KD 20,993,131 رأس المال المصحدر والمحفوع 20,993,131



Minutes of the Extraordinary General Assembly Meeting

On Tuesday 18/10/2022 at 1:00 PM the Extraordinary General Assembly Meeting of the shareholders of Gulf Cable and Electrical Industries Company (K.S.C.P) was held through the electronic system of the general assemblies after the quorum was completed in the presence of representatives of 159,914,885 shares, out of 208,136,362 shares (free shares), percentage 76.832% of the capital shares, headed by Mr. Bader Naser Al Kharafi - Vice Chairman

The General Assembly was approved to amend the following articles of the Memorandum of Association and Articles of Association as follows:

Association and Articles of Association as follows:			
1-Article (2) of the Memorandum of Association and	Article (2) of the Memorandum of Association and		
Article No. (1) of the Articles of Association the current	Article No. (1) of the Articles of Association New text		
text before the amendment:	after amendment:		
The name of this company is Gulf Cable and Electrical	The name of this company is Gulf Cable Group and		
Industries Co. (K.S.C.P)	Electrical Industries Co. (K.S.C.P)		
	Voting result:		
	Agree:90.707% Not agree:0 Denied:9.293%		
2-Article (5) of the Memorandum of Association and	Article (5) of the Memorandum of Association and		
Article No. (4) of the Articles of Association, the current	Article No. (4) of the Articles of Association New text		
text before the amendment:	after amendment:		
Objectives for which the Parent Company was	Objectives for which the Parent Company was		
incorporated are as follows:	incorporated are as follows:		
 Produce all kinds of electrical and telephone cables of various sizes and varieties. Produce all kinds of electric and telephone wires of various sizes and varieties. Produce the wires necessary for the production of 	 Produce all kinds of electrical and telephone cables of various sizes and varieties. Produce all kinds of electric and telephone wires of various sizes and varieties. Produce the wires necessary for the production of 		
light bulbs.	light bulbs.		
4- Produce light bulbs of all varieties and sizes after obtaining the necessary license from the Public Authority for Industry.	4- Produce light bulbs of all varieties and sizes after obtaining the necessary license from the Public Authority for Industry.		
5- Manufacture electrical transformers, switches and distribution panels after obtaining the necessary license from the Public Authority for	5- Manufacture electrical transformers, switches and distribution panels after obtaining the necessary license from the Public Authority for		

- 6- Various manufacturing relating to power equipment and tools for industrial or household purposes after obtaining the necessary license from the Public Authority for Industry.
- 7- Produce all kinds of aluminum chips and nylon covering rolls of various sizes and varieties after obtaining the necessary license from the Public Authority for Industry.
- covering rolls of various sizes and varieties after obtaining the necessary license from the Public Authority for Industry.

7- Produce all kinds of aluminum chips and nylon

equipment and tools for industrial or household

purposes after obtaining the necessary license

6- Various manufacturing relating to

from the Public Authority for Industry.



Industry.







Industry.

كابلات تنبض بالحياة Cables that pulse with life

Tel.: 24645500 - 24675244 - Fax: 24675305 - 24675850 www.gulfcable.com - Cable: WIREGULF - Com. Reg: 23213 P.O.Box 1196 Safat, Code No. 13012 - Kuwait Issued and paid - up Catital KD 20,993,131 رأس المال المصدر والمدفوع 20,993,131



- 8- Produce copper bars which are used in the production of electrical and telephone cables after obtaining the necessary license from the Public Authority for Industry.
- 9- Trade in all kinds of these products.
- 10- Import machinery, plant, equipment and tools necessary to achieve the Parent Company's objectives.
- 11- Import the raw materials for this industry.
- 12- Invest the surplus funds in investment portfolios in order to serve the Parent Company's objectives.
- 13- Owning real estate and movables for the benefit of the Parent Company.

The Parent Company may have interest or participate in any aspect in the entities which practice similar activities, or which may assist it in the achievement of its objectives in Kuwait and abroad. The Parent Company may also purchase these entities or affiliate them therewith.

- 8- Produce copper bars which are used in the production of electrical and telephone cables after obtaining the necessary license from the Public Authority for Industry.
- 9- Trade in all kinds of these products.
- 10- Import machinery, plant, equipment and tools necessary to achieve the Parent Company's objectives.
- 11- Import the raw materials for this industry.
- 12- Invest the surplus funds in investment portfolios in order to serve the Parent Company's objectives.
- 13- Owning real estate and movables for the benefit of the Parent Company.
- 14- Owning stocks and shares in Kuwaiti or non-Kuwaiti shareholding companies and shares in Kuwaiti or non-Kuwaiti limited liability companies and participating in the establishment of, lending to and managing of these companies and acting as a guarantor for these companies.
- 15- Managing its subsidiaries or participating in the management of other companies in which it contributes and providing the necessary support to them.

The Parent Company may have interest or participate in any aspect in the authorities and companies which practice similar activities, or which may assist it in the achievement of its objectives in Kuwait and abroad. The Parent Company may also purchase these authorities and companies or affiliate them therewith. Voting result:

Agree:86.218% Not agree:0 Denied:13.782%

3-Article No. (6) of the Articles of Association, the current text before the amendment:

The company's shares are nominal, and non-Kuwaitis may not own them except in accordance with the provisions of the law and the ministerial decisions regulating this.

4-Article No. (10) of the Articles of Association, the current text before the amendment:

No shareholder may, at any time, own more than 4% of the total shares of the company without inheritance and will, except for: Article No. (6) of the Articles of Association New text after amendment

The company's shares are nominal and non-Kuwaitis may own them in accordance with the provisions of the law and the ministerial decisions regulating this.

Voting result:

Agree:90.707% Not agree:0 Denied:9.293%

Article No. (10) of the Articles of Association New text after amendment:

Cancel the article.

Voting result:

Agree:90.707% Not agree:0 Denied:9.293%







كابلات تنبض بالحياة Cables that pulse with life

Tel.: 24645500 - 24675244 - Fax: 24675305 - 24675850 www.gulfcable.com - Cable: WIREGULF - Com. Reg: 23213 P.O.Box 1196 Safat, Code No. 13012 - Kuwait Issued and paid - up Catital KD 20,993,131 رأس المال المصدر والمحفوع 20,993,131



- Kuwait Investment Authority
- Kuwait Investment Company
- The Securities House Company
- Securities Group Company
- Kuwait and Middle East Financial Investment Company
- National Industries Group
- Wafra Financial Investment Company
- Kuwait Building and Reconstruction Company
- National Investments Company

5-Article No. (19/3) of the Articles of Association, the current text before the amendment:

The chairman or a member of the board of directors, even if he is representing a natural or legal person, may not exploit any information received by him in his position to gain any benefit for himself or for any third party. Furthermore, he may not dispose, in any way whatsoever, over any shares of the company in which he is a member of the board of directors during his tenure unless he receives the approval of the CMA.

Article No. (19/3) of the Articles of Association New text after amendment

The chairman or a member of the board of directors, even if he is representing a natural or legal person, may not exploit any information received by him in his position to gain any benefit for himself or for any third party. Furthermore, he may dispose, in any way whatsoever, over any shares of the company in which he is a member of the board of directors during his tenure as of Executive Bylaw of CMA.

Voting result:

Agree:86.218% Not agree:0 Denied:13.782%

The meeting ended at 1:30 PM, no questions or reservations has been raised.

Bader Naser Al Kkarafi

Vice Chairman















بدارة الشركات المساهمة

وزارة التجارة والسنامة

شركة الذليج للكابلات والصناعات الكهربائية - الكويت Gulf Cable & Electrical Industries Co. K.S.C.P- Kuwait

محضر اجتماع الجمعية العامة الغير عادية

لو م و فسم الجمعيات المعومية انه في يوم الثلاثاء الموافق 2022/10/18م وفي تمام الساعة الواحدة ظهرا انعقد إجتماع الجمعية العامة الغير عادية لمساهمي شركة الخليج للكابلات والصناعات الكهربائية (ش مكع) وذلك من خلال النظام المالكتروني للجمعيات العامة الما بعد ان اكتمل النصاب القانوني بحضور ممثلين عن 159,914,885 سهم من أصل 208,136,362 سهم (الأسهم الحرة) أى بنسبة 76.832% من أسهم رأس المال وبرئاسة السيد/ بدر ناصر الخرافي - نائب رئيس مجلس الادارة.

تمت الموافقة على تعديل المواد التالية من عقد التاسيس والنظام الاساسى:

المادة (2) من عقد التأسيس والمادة رقم (1) من النظام الاساسي النص	1 – المادة (2) من عقد التأسيس والمادة رقم (1) من النظام الاساسي
الجديد بعد التعديل:	النص الحالي قبل التعديل:
اسم هذه الشركة مجموعة الخليج للكابلات والصناعات الكهربائية (شركة	اسم هذه الشركة الخليج للكابلات والصناعات الكهربانية (شركة مساهمة كويتية
مساهمة كويتية عامة)	عامة)
نتيجة التصويت:	
موافق :90.707% غير موافق:0 ممتنع:9.293%	
المادة (5) من عقد التأسيس والمادة رقم (4) من النظام الاساسي النص	2- المادة (5) من عقد التأسيس والمادة رقم (4) من النظام الاساسي
الجديد بعد التعديل:	النص الحالى قبل التعديل:
الأغراض التي أسست من أجلها الشركة هي القيام بما يأتي: 1- إنتاج جميع أنواع الكابلات الكهربانية والهاتفية من مختلف الأحجام	الأغراض التي أسست من أجلها الشركة هي القيام بما يأتي: 1- إنتاج جميع أنواع الكابلات الكهربانية والهاتفية من مختلف الأحجام
 1- إنتاج جميع أنواع الكابلات الكهربائية والهاتفية من مختلف الأحجام 	 إنتاج جميع أنواع الكابلات الكهربائية والهاتفية من مختلف الأحجام
والأصناف.	والأصناف.
2- انتاج حميع أنواع الأسلاك الكهربائية والهاتفية من مختلف الأحجام	2- انتاج حميع أنه اع الأسلاك الكه بائية والهاتفية من مختلف الأحجام

- أنتاج الأسلاك اللازمة لإنتاج اللمبات الكهربائية. -3
- أنتاج اللمبات الكهربائية بجميع أصنافها وأحجامها وذلك بعد الحصول على الترخيص اللازم من الهيئة العامة للصناعة.
- صناعة المحولات والمفاتيح ولوحات التوزيع الكهربانية وذلك بعد -5 الحصول على الترخيص اللازم من الهيئة العامة للصناعة.
- مختلف الصناعات العائدة للمعدات والأدوات الكهربائية للأغراض الصناعية أو المنزلية وذلك بعد الحصول على الترخيص اللازم من الهيئة العامة للصناعة.
- إنتاج جميع أنواع رقائق الألمنيوم ورولات نايلون التغليف من مختلف الأحجام والأصناف وذلك بعد الحصول على الترخيص اللازم من الهيئة العامة للصناعة.
- إنتاج قضبان النحاس الداخلة في أنتاج الكابلات والأسلاك الكهربائية والهاتفية وذلك بعد الحصول على الترخيص اللازم من الهيئة العامة للصناعة
 - 9- المتاجرة بجميع أنواع هذه المنتوجات.
- 10- إستيراد المكائن والآلات والمعدات والأدوات اللازمة تحقيقا لأغراض
 - 11- إستيراد المواد الخام الخاصة بهذه الصناعة.
- 12- إستثمار الأموال الفائضة في محافظ إستثمارية بما يخدم أغراض
 - 13- تملك العقارات والمنقولات لمصلحة الشركة.
- ويجوز للشركة أن تكون لها مصلحة أو أن تشترك بأي وجه مع الهيئات التي تزاول أعمالا شبيهة بأعمالها أو التي قد تعاونها على تحقيق أغراضها في الكويت وفي الخارج، ولها أن تشتري هذه الهيئات أو تلحقها بها.

- - أنتاج الأسلاك اللازمة لإنتاج اللمبات الكهربائية.
- أنتاج اللمبات الكهربائية بجميع أصنافها وأحجامها وذلك بعد الحصول على الترخيص اللازم من الهيئة العامة للصناعة.
- صناعة المحولات والمفاتيح ولوحات التوزيع الكهربائية وذلك بعد -5 الحصول على الترخيص اللازم من الهيئة العامة للصناعة.
- مختلف الصناعات العائدة للمعدات والأدوات الكهربانية للأغراض الصناعية أو المنزلية وذلك بعد الحصول على الترخيص اللازم من الهيئة العامة للصناعة
- 7- إنتاج جميع أنواع رقائق الألمنيوم ورولات نايلون التغليف من مختلف الأحجام والأصناف وذلك بعد الحصول على الترخيص اللازم من الهيئة العامة للصناعة.
- إنتاج قضبان النحاس الداخلة في أنتاج الكابلات والأسلاك الكهربائية والهاتفية وذلك بعد الحصول على الترخيص اللازم من الهيئة العامة
 - 9- المتاجرة بجميع أنواع هذه المنتوجات.
- 10- إستيراد المكانن والآلات والمعدات والأدوات اللازمة تحقيقا لأغراض
 - 11- إستيراد المواد الخام الخاصة بهذه الصناعة.
- 12- إستثمار الأموال الفائضة في محافظ إستثمارية بما يخدم أغراض
 - 13- تملك العقارات والمنقولات لمصلحة الشركة.
- 14- تملك حصص او أسهم في شركات مساهمة كويتية او اجنبية وكذلك تملك اسهم في شركات ذات مسؤولية محدودة كويتية او اجنبية او الاشتراك في تأسيس هذه الشركات و اقراضها وادارتها وكفالتها لدى الغير.









www.gulfcable.com - Cable: WIREGULF - Com. Reg: 23213 P.O.Box 1196 Safat, Code No. 13012 - Kuwait Issued and paid - up Catital KD 20,993,131 رأس المال المصدر والمدفوع 20,993,131 د.ك



15- ادارة الشركات التابعة لها او المشاركة في ادارة الشركات الاخرى التي تساهم فيها وتوفير الدعم اللازم لها. ويجوز للشركة أن تكون لها مصلحة أو أن تشترك بأي وجه مع الهيئات والشركات التى تزاول أعمالا شبيهة بأعمالها أو التي قد تعاونها على تحقيق أغراضها في الكويت وفي الخارج، ولها أن تشتري هذه الهيئات نتيجة التصويت: موافق :86.218% غير موافق:0 ممتنع:13.782% المادة (6) من النظام الأساسي النص الجديد بعد التعديل: 3- المادة (6) من النظام الأساسي النص الحالي قبل التعديل: أسهم الشركة اسمية ويجوز لغير الكويتيين تملكها وفقا لاحكام القانون أسهم الشركة اسمية ولا يجوز لغير الكويتيين تملكها الا وفقا لاحكام القانون والقرارات الوزارية المنظمة لذلك والقرارات الوزارية المنظمة لذلك. نتيجة التصويت: موافق: 90.707% غير موافق: 0 ممتنع: 9.293% المادة (10) من النظام الأساسي النص الجديد بعد التعديل: 4- المادة (10) من النظام الأساسي النص الحالى قبل التعديل: الغاء المادة. لا يجوز لاى مساهم ان يمتلك في اي وقت أكثر من 4% من مجموع أسهم نتيجة التصويت: الشركة بغير الميراث والوصية، ويستثنى من ذلك: موافق: 90.707% غير موافق: 0 ممتنع: 9.293% الهيئة العامة للاستثمار الشركة الكويتية للاستثمار شركة بيت الأوراق المالية شركة مجموعة الأوراق المالية شركة الكويت والشرق الأوسط للاستثمار المالى مجموعة الصناعات الوطنية شركة وفرة للاستثمار المالى الشركة الكويتية للمباني والتعمير شركة الاستثمارات الوطنية المادة مكرر (3/19) من النظام الأساسي النص الجديد بعد التعديل: 5- المادة مكرر (3/19) من النظام الأساسي النص الحالى قبل التعديل: لا يجوز لرئيس او عضو مجلس الادارة ولو كان ممثلا لشخص طبيعي او لا يجوز لرنيس او عضو مجلس الادارة ولو كان ممثلا لشخص طبيعي او اعتباري ان يستغل المعلومات التي وصلت اليه بحكم منصبه في الحصول على اعتباري ان يستغل المعلومات التي وصلت اليه بحكم منصبه في الحصول على فائدة لنفسه او لغيره، كما يجوز له التصرف باي نوع من انواع التصرفات فاندة لنفسه او لغيره، كما لايجوز له التصرف باي نوع من انواع التصرفات في في أسهم الشركة التي هو عضو في مجلس ادارتها طيلة مدة عضويته وفقا اسهم الشركة التي هو عضو في مجلس ادارتها طيلة مدة عضويته الا بعد الحصول على موافقة هيئة اسواق المال. لما تنص عليه اللائحة التنفيذية لقانون هيئة اسواق المال. موافق: 86.218% غير موافق: 0 ممتنع: 13.782%

هذا وقد انفض الاجتماع في تمام الساعة الواحدة والنصف ظهرا، ولم يبدي المساهمين أي استفسارات او تحفظات.



بدر ناصر الخرافي نائب رئيس مجلس الادارة

TUV NORD











www.gulfcable.com - Cable: WIREGULF - Com. Reg: 23213 P.O.Box 1196 Safat, Code No. 13012 - Kuwait Issued and paid - up Catital KD 20,993,131 رأس المال المصدر والمدفوع 20,993,131 د.ك

وزارة التجارة والمستاعة

CI Dell'interest

بدارة الشركات المساه فسم الجمعيات العمومية



